

**Request for Proposal / Demande de proposition PPS-RFP-2023-24-002
Amendment 001 / Modification 001
Questions and Answers / Questions et réponses**



**PARLIAMENTARY PROTECTIVE SERVICE
SERVICE DE PROTECTION PARLEMENTAIRE
CANADA**

Request for Proposal / Demande de proposition: PPS-RFP-2023-24-002

Employee Family Assistance Program and Health and Wellness Services
Programme d'aide aux employés et à la famille et les Services de santé et de mieux-être

AMENDMENT 001

The purpose of this amendment is to extend the closing date of the proposal until **2023-08-15** at 14:00 Eastern Time, and to provide answers and clarifications to questions.

****All other terms and conditions remain unchanged.**

MODIFICATION 001

Le but de cette modification est de prolonger la date de clôture de la proposition jusqu'au **2023-08-15** à 14h00 heure de l'Est, et de fournir des réponses et des éclaircissements aux questions.

****Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**

Request for Proposal / Demande de proposition PPS-RFP-2023-24-002
Amendment 001 / Modification 001
Questions and Answers / Questions et réponses

	Bidder Question	PPS Response
1	In reference to the above noted RFP, would it be possible to confirm that we must bid on all four (4) streams in order to be considered?	No. Bids are not required for all streams in order to be considered. Successful bidders will be identified for each streams.
2	Would the Parliamentary Protective Service consider extending the RFP due date to allow sufficient time to submit a comprehensive proposal?	Yes. We can extend the due date until Aug. 15, 2023.
3	Can the Parliamentary Protective Service confirm the number of employees to be covered under the proposed plan?	700 employees

	Question de soumissionnaire	Réponse de SPP
1	En référence à la DP notée ci-dessus, serait-il possible de confirmer que nous devons soumissionner sur les quatre (4) volets afin d'être considérés?	Non. Les offres ne sont pas nécessaires pour tous les volets pour être pris en considération. Les soumissionnaires réussis seront identifiés pour chaque volet.
2	Le service de protection parlementaire envisagerait-il de prolonger la date d'échéance de la DP pour permettre suffisamment de temps pour soumettre une proposition complète?	Oui. Nous pouvons prolonger la date d'échéance jusqu'au 15 août, 2023.
3	Le service de protection parlementaire peut-il confirmer le nombre d'employés à couvert par le plan proposé?	700 employés